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MÖTESANTECKNING Datum för mötet 
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Mötesanteckning från Prefektråd SCI 

Plats för mötet: Galaxen, Lindstedtsvägen 25 

Närvarande: 
Sandra Di Rocco, skolchef 
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Pär Olsson, prefekt Fysik (Zoom) 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Erik Edstam, kanslichef 
Marta Marko Tisch, kommunikationsansvarig 

Anna Hamilton, KTH ledningskansli (punkt 1) 
Tina Murray, KTH ledningskansli (punkt 1) 
Louise Dellström, KTH ledningskansli (punkt 1) 
Ewa Rönndahl, KTH ledningskansli (punkt 1) 

Frånvarande: 
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Annette Grahn, ledningsstöd 
Jessica Järvfas-Kronqvist, ledningsstöd 

1 Planering KTH 200 

 
Planeringskommittén för KTH 200 år presenterar sig själva, sitt uppdrag och det föreslagna 
genomförandet av jubiléet. Som bonus blev prefektrådet en tidig publik för det nya 
utbildningsmaterialet i filantropi. Alla idéer och tankar kring detta välkomnas både på sittande 
möte och senare. 
 
Förslag till evenemang generellt tas emot, men den formella processen för att fylla kalendariet 
inleds 2025. Evenemang kan både organiseras lokalt och knytas till jubiléet eller ingå på andra 
sidan. 
 
En utmaning kring lokala engagemang är att förmedla vad det bidrar med på den nivån, och hur 
man ska kunna skapa engagemang och frigöra resurser.  
 
Arbetet ska gärna nå hela verksamheten, så de som vill bjuda in planeringskommittén till sin 
verksamhet får gärna göra detta. 
 
https://intra.kth.se/styrning/kth-200-ar 
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2 Information från skolan 

Info från skolchef: 
På fakultetsnämnden 4/11 kommer frågor kring anställningsutskott och -processer diskuteras 
samt karriärvägsrapporten. 
 
OH kommer att öka 2025: 4-5% på GRU och 2-3% på FoFU. Då verksamhetsstödet ännu inte är 
jämnt fördelat över KTH kommer skolan att kompenseras för detta, och en gemensam lösning 
för fördelningen av kompensationen behöver fastställas. Det lagda förslaget mottas positivt.  
 
Verksamhetsdialogen genomfördes 21 oktober med upplevd god framgång. Flera av de frågor 
som skolan lyfte har omhändertagits. Skolan vill undvika en ersättningsmodell baserad på 
fakultetsvolym och har framfört detta; det upplevdes att rektor lyssnade på detta. 
 
Julklappsfrågan går in i ett nytt skede då en gemensam hållning behövs ur skattetekniskt 
perspektiv. SCI har inte delat ut julklappar till fakultet tidigare och kommer inte att börja nu. 
Personal från verksamhetsstödet får bjudas på institutionernas julbord om institutionen önskar 
det, men kommer att förmånsbeskattas ifall de deltar vid flera julbord. 

Info från VS: 
Planering pågår för övertagandet av personal från lärartillsättningar. Service och intra går in i 
en aktiv utvecklingsfas. Kommunikation och HR har presenterat sina nya organisationer. 

Info från FFA: 
Sebastian redogör för pågående FFA-ärenden enligt bilaga. Information i ärenden når inte 
prefekten i alla lägen; detta ska ses över. Det finns alltjämt oklarheter kring anställning och 
befordran inför 2025. Motsvarande bedömning gällande huvudhandledarskap är fortsatt inte en 
exakt vetenskap. 
 
Ny process planeras för befordran till professor; förslaget är dock ej fastställt. Skolchef beslutar 
om prövning av individ, AU bestämmer om sakkunniga och BN intervjuar och förslår till rektor. 
Om denna modell fastställs behövs en lokal process som stöd för skolchefs beslut, och denna bör 
utgå från institutionen genom prefekts eller annan lämplig persons försorg. Detta kan medföra 
utmaningar med jäv och beroendeförhållanden som behöver adresseras, och vissa frågor bör 
ändå hanteras på skolnivå. 
 
Anställningsutskottet kommer att bestå av FFA, två ledamöter från FN, två andra 
lärarledamöter samt upp till fyra suppleanter. Förslaget på SCI är att utskottet besätts med 
ordinarie lärarledamöter från FN då andra utskott saknas. AU:s ledamöter föreslås ersättas med 
5% och suppleanter per ärende. 

Info från FA: 
Utgår då Oscar ej närvarar. 

Info från GA: 
Beslut för ny PA för Teknisk fysik ligger på skolchefens bord efter avslutad rekryteringsprocess. 
Valet har fallit på Christian Ohm. 

3 Reflektioner efter internatet 

Utgår då mötestiden är slut. 
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4 Kort status gällande arbetet med masters- och doktorsprogrammen 

Utgår då programmen får klara sig själva denna gång. 

5 Uppföljning av mötet med Kristin Printz 

Utgår då material ej har inkommit. 

6 Övriga frågor  

Mandat för viceprefekter går ut, och process för detta bör ses över. 

Fråga inkommer om vilket material som ska förberedas till skoldialogen; i första hand gäller det 
de satsningar som man önskar förbereda. 

 

 

Anteckningar av 

Erik Edstam 

2024-10-29 


